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Since 1998 the NEA Committee on Nuclear Regulatory Activities (CNRA) has been dealing with the issue of how a regulatory organisation can recognise early, and address safety performance problems that stem from, safety culture weaknesses. Following a report published in 1999 entitled "the Role of the Nuclear Regulator in Promoting and Evaluating Safety Culture", this report explores regulatory response strategies for dealing with declining safety performance. It also discusses resumption of normal surveillance after a period of enhanced regulatory attention and intervention.The intended audience is primarily nuclear safety regulators, but government authorities, nuclear power plant operators and the general public may also be interested.





Depuis 1998, le Comité de l'AEN sur les activités nucléaires réglementaires (CANR) s'intéresse à la manière dont une autorité de sûreté identifie et traite à un stade précoce les problèmes de sûreté provenant de lacunes dans la culture de sûreté. Faisant suite à un rapport publié en 1999 et intitulé "Le rôle de l'autorité de sûreté dans la promotion et l'évaluation de la culture de sûreté", le présent ouvrage explore des stratégies de réponse réglementaire à la baisse du niveau de sûreté. Il aborde également le retour à un mode de surveillance normal après une période de surveillance et d'intervention renforcée décidée par les autorités de sûreté. Ce rapport s'adresse en premier lieu aux autoirtés de sûreté nucléaire, mais pourra également présenter un intérêt pour les autorités gouvernementales, les exploitants nucléaires et le public.
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